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ΕΘΝΟΣ, Παρασκευή 21 Ιουνίου 20<.
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Η Αννα στη χώρα των

Μην ξεχνάμε 
τη Σοφοκλέουε

Με ρωτούν: Δεν θα κάνετε εκ
πομπή για το χρηματιστήριο που 
δεν λέει να πάρει επάνω του; Οχι, 
απαντώ. Μα δεν θα γράψετε κάτι 
για το χρηματιστήριο που καρκινο
βατεί; Οχι, επαναλαμβάνω. Αλλά 
δεν με ρωτάει και κανείς γιατί αρ- 
νούμαι να ασχοληθώ με το χρημα
τιστήριο στο οποίο εμείς καταθέ
σαμε τον οβολό που μαζέψαμε ύ
στερα από είκοσι πέντε χρόνια 
σκληρής δουλειάς και οι «μάγκες» 
τον εισέπραξαν μέσα σε λίγες ώ
ρες.

Και αρνούμαι να γράψω, αφού η 
Δικαιοσύνη τηρεί αιδήμονα σιγή. 
Η ανακρίτρια η κ. Μπουρμπούλια 
-γυναίκα που θαυμάζω για το κου
ράγιο της και την αφοσίωσή της 
στο καθήκον της- έχει, νομίζω, πα- 
ραδώσει το πόρισμα της ανάκρισης 
όπου δει. Μόνον που αυτό το «ό
που δει» δεν επιδεικνύει ως τώρα 
καμία βιασύνη για να στείλει στα 
δικαστήρια εκείνους που λήστε
ψαν τις οικονομίες του κόσμου πι
στεύοντας αφελώς ότι το χρηματι
στήριο είναι επένδυση και όχι απά-

Το χειρότερο είναι ότι όλοι οι εκ- 
δορείς των οικονομιών του κοσμά-
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κη το πολύ-πολύ να παρα- 
πεμφθούν για απλά 

πλημμελήματα. Σαν 
ι|^Κ\να πούμε το απολύ- 
■Β \τως «τίποτε». Γιατί; 

|Γιατί η νομοθεσία 
& δεν είναι επαρκής.

Γ ράφει
η Αννα Παναγιωταρέα

Γιατί πίσω από τους άρπαγες κρύ
βονται ονόματα πολιτικών, ονόμα
τα επιχειρηματιών, ονόματα τέως 
διοικητών τραπεζών, για τους ο
ποίους οι επαΐοντες «κάνουν τα 
στραβά μάτια»...

Και νομίζει τώρα η κυβέρνηση 
Σημίτη ότι μπορεί να πάει στις ε
κλογές, και μάλιστα να διεκδικήσει 
επανεκλογή, έχοντας ενάμισι εκα
τομμύριο Ελληνες οικονομικά κα
τεστραμμένους από το χρηματιστή
ριο, στο οποίο συγκεκριμένες μετο
χές χειραγωγήθηκαν, συγκεκριμέ
νοι χρηματιστές «έκαναν παιχνίδι» 
και συγκεκριμένοι «επιχειρημα
τίες», στήνοντας εταιρείες με μία 
χάρτινη προθήκη, θησαύρισαν.

Αλλά ας μη χαίρονται και στη 
Νέα Δημοκρατία. Διότι θα πρέπει 
με σοβαρότητα και με υπευθυνό
τητα να δηλώσουν τώρα ότι όχι μό
νον θα προχωρήσουν οι υποθέσεις 
στη Δικαιοσύνη, αλλά ότι θα ορι
στούν και αδέκαστοι εισαγγελείς 
και άψογοι δικαστές για να τις δι
κάσουν.

...γιατί θυμήθηκα σήμερα το 
χρηματιστήριο; Γιατί πήγα σε κε
ντρικό κοσμηματοπωλείο να αλλά
ξω λουράκι στο ρολόι μου και είδα 
έναν «κύριο» ιδιοκτήτη εταιρείας- 
μαϊμού του χρηματιστηρίου να α
γοράζει τα μπριγιάν με τη χούφτα...

ΑΠΕΡΓΙΑ ΣΤΑ ΛΙΜΑΝΙΑ

«Δεμένο» το τριήμερο
Ο υπ. Ναυτιλίας Γ. Ανωμερίτης έριξε γέφυρα για διάλογο με νυχτερινή επιστολή 
του προς την ΠΝΟ με την οποία πρότεινε την επανέναρξη των επαφών ανάμεσα 

στις δύο πλευρές. Οι συνδικαλιστές όμως εμμένουν στις αρχικές τους θέσεις

Νυχτερινή επιστολή του υ
πουργού Εμπορικής 
Ναυτιλίας προς την 
ΠΝΟ δίνει το έναυομα για επα

νέναρξη των επαφών ανάμεσα 
στις 2 πλευρές.

Ωστόσο, οι πιθανότητες λύσης 
της απεργίας, με βάση τα μέχρι 
τώρα δεδομένα είναι πολύ λίγες 
για δύο Βασικούς λόγους:

α) Σύσκεψη 4 υπουργών που 
έγινε χθες το μεσημέρι στο γρα
φείο του Σ, Κοσμίδη, δεν απέδω- 
σε καμία ουσιαστικά νέα πρότα
ση προς την Πανελλήνια Ναυτι
κή Ομοσπονδία και

β) Ο Γ.Γ. της ΠΝΟ Γιάννης 
Χαλάς με δήλωσή του στο 
«Εθνος» απορρίπτει οποιαδήπο
τε κυβερνητική πρόταση που εί
ναι έξω από τα όσα είχαν συμφω- 
νηθεί στις 5 Ιουνίου.

Αύξηση
Δηλαδή, αύξηση της κύριας 

σύνταξης στο 70% του μισθού 
και από 1 σε 1,5 του συντελεστή 
υπολογισμού της επικουρικής 
σύνταξης, με πλαφόν το 30%. 
Και οι 2 αυξήσεις θα εφαρμόζο
νταν από την 1η Γενάρη του 
2003.

Από τη στιγμή λοιπόν που η 
κυβέρνηση εμμένει στην ύστερη 
θέση της για κλιμακωτή αύξηση 
της κύριας σύνταξης μέχρι το 
2007 (βλ. πίνακα), δεν αφήνει 
στην ΠΝΟ περιθώρια να ανα- 
στείλει την απεργία.

Πέρα από τον πίνακα η παρα
πάνω απάντηση του Γ. Ανωμερί- 
τη σε ερώτηση του «Εθνους» με
τά τη μεσημεριανή σύσκεψη, εί-

ΑΠΟΦΑΣΗ

Οι εφοπλιστές σβήνουν τα φώτα των πλοίων
ΑΠΟΦΑΣΗ ΓΙΑ 

ΑΛΟΝΝΗΣΟ
«Οι συνέπειες από τις απεργια- 

κές κινητοποιήσεις αυτήν την επο
χή είναι χειρότερες και από τις συ
νέπειες που προήλθαν από τις τρο
μοκρατικές ενέργειες της 11ης Σε
πτεμβρίου 2001».

Αυτό τονίζεται σε επιστολή της 
Ενωσης Εφοπλιστών Ακτοπλοΐας 
(ΕΕΑ) προς τους συναρμόδιους υ
πουργούς Οικονομικών, Εργασίας 
και Ναυτιλίας, με κοινοποίηση στον 
πρωθυπουργό, σχετικά με τις επι
πτώσεις που θα υπάρξουν στον του
ρισμό και την ακτοπλοΐα.

Η ΕΕΑ καταλήγει με έκκληση 
προς τους συναρμόδιους υπουρ
γούς «για την άμεση εξεύρεση λύ
σης, ώστε να σταματήσουν οι απερ- 
γιακές κινητοποιήσεις».

Παράλληλα, η Ενωση γνωστοποι
εί ότι θα διακοπεί η λειτουργία των 
ηΧε^ΐρβμρί-ρνώνισΚ-Κάθε πλοίο, με 
αποτέλεσμα να παραμένει στο σκο

_________ Γράφουν οι
Ν. Πηγαδάς - Στ. Μαλαγκονιάρης

Επικουρική 
σύνταξης %

Συνολική σχέση 
σύνταξης/μισθού %|Ετη Ποσοστό κλιμάκωσης 

κύριας σύνταξης %

2003 62 30 92

2004 64 30 94

2005 66 30 96

2006 68 30 98

2007 70 __30 100

ναι αποκαλυπτική των κυβερνη
τικών προθέσεων:

«Επιβεβαιώσαμε ότι οι προτά
σεις μας ανταποκρίνονταν θετι
κά στα αιτήματα της ΠΝΟ.

Και οι όποιες μικρές διαφορές 
δεν αιτιολογούν τόσο μεγάλη α
ναστάτωση στην οικονομία της

0 υπ. 
Εμπορικής 
Ναυτιλίας Γ. 
Ανωμερίτης με 
τον υπ.
Εθνικής 
Οικονομίας Ν.
Χριστοδουλάκη 
καλούνται να 
δώσουν λύση.

τάδι το προσωπικό ασφαλείας. Στο 
μεταξύ, όπως κατήγγειλε με ανοι
χτή επιστολή της η ΠΝΟ, η ναυτι
λιακή εταιρεία «G.A. Femes» απο
φάσισε να διακόψει την τροφοδοσία 
των ναυτολογημένων σε πλοία της 
ναυτεργατών, που συμμετέχουν 
στην απεργία. Η Ομοσπονδία κα
τήγγειλε αυτήν ιην ενέργεια ως 
«παράνομη, αφού κατατείνει στην 
ανεπίτρεπτη αναίρεση του συνταγ
ματικά κατοχυρωμένου δικαιώμα
τος τους για απεργία» και «άκρως ε
πικίνδυνη», ενώ επεσήμανε ότι ου- 
νιστά ποινικό αδίκημα.

Αίτημα
Την άμεση κατάθεση και ψήφιση 

από την κυβέρνηση της τροπολο
γίας για την αύξηση των συντάξεων 
των ναυτικών ζήτησε ο πρόεδρος 
του Συνασπισμού Νίκος Κωνστα- 
ντόπουλος κατά τη χθεσινή ομιλία

του στη Βουλή. «Ποιος εμπόδισε την 
εξυγίανση και την ανασυγκρότηση 
του ΝΑΤ; Γιατί σήμερα οι ναυτικοί 
ουσιαστικά είναι ανασφάλιστοι; Θα 
φέρει την τροπολογία για τους ναυ
τικούς; Θα την ψηφίσετε; Ο αρμό
διος υπουργός την έχει υπογράψει! 
Ο ένας την υπέγραψε και ο άλλος 
την πήρε πίσω! Θα τη φέρειε;», ιό
νισε ο κ. Κωνοταντόηουλος.

Στο μεταξύ, έπειτα από σύσκεψη 
οι τομεάρχες της Νέας Δημοκρα
τίας Γ. Σαλαγκούδης, Μιλτιάδης 
ΒαρΒιτοιώτης και Α. Λιάσκος σε δη
λώσεις τους επέρριψαν ευθύνες 
στην κυβέρνηση για την ταλαιπωρία 
των επιβατών και τις επιπτώσεις 
στον τουρισμό από την απεργία των 
ναυτεργατών.

Τέλος, ο κ. Εβερτ σε δηλώσεις του 
κάλεσε τον πρωθυπουργό «να δώσει 
λύση στη διαμάχη που έχει ξεσπά
σει μεταξύ των υπουργών του».

χώρας».
Πέρα απ' αυτά, η ηγεσία της 

ΠΝΟ δεν μπορεί να αγνοήσει 
.την αποφασιστική στάση των α
περγών στα καράβια, που δεν ε
πιτρέπει ουμβιΒαοτικέςλύσεις ή 
παρεκκλίσεις από τις αρχικές 
θέσεις.

Αυτό εξηγεί και την πιο κάτω 
δήλωση ιου κ. Χαλά στο 
«Εθνος», πριν από τη λήψη της ε- 

πιοτολής Ανωμερίτη: «Εμείς θι 
λουμε να εφαρμοστεί αυτό πο 
συμφωνήσαμε με ιην κυΒέρνι 
on στις 5 Ιουνίου και τίποτε m 
ριοσότερο».

Παρασκηνιακά πάντως και < 
νεπίσημα, 3 από τα μέλη της δ 
οίκησης της ΠΝΟ είχαν χτες ι 
μεσημέρι συνάντηση με αξιωμ< 
τούχο του YEN.

Πρόταση
Σύμφωνα με πληροφορίες τ< 

«Εθνους», στους 3 συνδικαλ 
στές τέθηκε υπόψη ο δημόσιε । 
όμενος πίνακας, που αναλύετ< 
ως εξής:

Η κύρια σύνταξη των ναυι 
κών θα φτάσει στο 70% όχι αι 
την 1η Γενάρη του 2003, όπως ε 
χε συμφωνηθεί στις 5 Ιουνίο 
αλλά σταδιακά μέχρι το 2007.

Η επικουρική θα αυξηθεί ο 
30% - από ιο περίπου 20% ικ 
Βρίσκεται σήμερα - από την 1 η : 
μέρα του 2003. Αυτό είχε συ, 
φωνηθεί και στις 5 Ιουνίου.

Οπως εξήγησε στο «Εθνος» 
κ. Ανωμερίτης, ουσιαστικά η κ 
ρια σύνταξη θα αυξηθεί μέχ 
και 29% την 1η Γενάρη του 200 
επειδή:

«Ενσωματώνεται στο Boon 
μισθό του εν ενεργεία ναυτικι 
το επίδομα Κυριακής (22% τι 
μισθού). Και στο ποσό που ( 
προκόψει από την ενσωμάτωσ 
θα υπολογισθούν τα νέα ποο 
στά».

Η επιστολή του κ. Ανωμερί 
προς την ΠΝΟ αναμενόταν \ 
σταλεί λίγο πριν από τα μεσάν 
χτα.

θα πραγματοποιηθούν τ< 
δρομολόγια του τζετ φέρι ο 
πό τον Αγιο Κωνσταντίν< 
Φθιώτιδας προς Αλόννησ< 
και Θεσσαλονίκη.

Αυτή τουλάχιστον τη διτ 
βεβαίωση έδωσε χτες στ· 
Εθνος- αξιωματούχος το< 

Υπουργείου Εμπορική 
Ναυτιλίας.

Οπως μας εξήγησε ο 
διος, είχαν παρουσιάστε 
δυο προβλήματα.

Το ένα, που αναφεροτα 
στην οργανική σύνθεση το 
πλοίου, τακτοποιήθηκε ήδι

Για την επίλυση του δει 
τέρου προβλήματος απα 
τείται να αυξηθεί λίγο το ι 
ψος της προβλήτας του τι 
πικού λιμανιού, προκειμι 
νου να «δένει» ασφαλώς 
καταπέλτης του πλοίου. Κι 
αυτό το ζήτημα αναμένετι 
να ρυθμιστεί εντός των ημι 
ρών.


